
 

 

 

FELDERÍTŐK TÁRSASÁGA EGYESÜLET 

 

 

A Felderítők Társasága Egyesület Elnökségének beszámolója a 2014. évben végzett 

munkáról 

 

Az elnökség megválasztása óta eltelt egy, – Egyesületünk hivatalos megalakulása óta 

immár a kilencedik – esztendő tapasztalatait tömören az alábbiakban foglalhatjuk össze: ez az 

év is, a korábbiakhoz hasonlóan, feladatokban bővelkedő esztendő volt. 

Tevékenységünket Egyesületünk szervezeti stabilitásának folyamatos biztosítása, a 

honvédelem érdekében tevékenykedő társadalmi szervezetek sorában elfoglalt helyének 

megerősítése, az együttműködő partnereinkkel meglévő kapcsolataink további erősítése, 

tagjaink számára színvonalas, vonzó programok szervezése és ezzel együtt a taglétszám 

egyenletes növekedése jellemezte. 

A beszámolási időszakban Elnökségünk fontos feladatát képezte a 2014. évi 

beszámoló és tisztújító közgyűlésen elfogadott határozatokban, illetve a Feladattervben 

megfogalmazott tennivalók végrehajtása. Ezek közül is kiemelném a jogszabályban előírt 

okmányok és jegyzőkönyvek – köztük a módosított Alapszabály – Fővárosi Törvényszék 

részére történő előkészítését és felterjesztését. De ugyanígy fontosnak tartom megemlíteni az 

Elnökség, az egyes Szekciók által önállóan, illetve együttműködő partnereinkkel közösen 

szervezett rendezvényeinket, köztük is kiemelten az immár hagyományos éves 

konferenciánkat és a Felderítők Napja alkalmából, családtagok részvételével megtartott 

ünnepi megemlékezésünket. 

A 2014-ben megválasztott Elnökség a tárgyévben öt elnökségi ülést tartott. Ezek 

napirendjén az Elnökség éves munkaprogramja és a Szekciók részére készített ajánlások, a 

jogszabályi háttér változása miatt az Alapszabály szövegében meghatározott módosítások 

előkészítése, a Társaság által szervezett konferencia és más rendezvények, programok 

(kiemelten a Felderítők Napja alkalmából szervezett rendezvényünk előkészítése), az 

együttműködő partnereinkkel kötött megállapodások előkészítésével és végrehajtásával 

összefüggő feladatok, tagfelvételek, illetve egyéb technikai jellegű kérdések szerepeltek. Az 
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üléseken az elnökség tagjai fegyelmezetten megjelentek, azok mindig határozatképesek és 

igen aktívak voltak. Valamennyi elnökségi ülésünket jelenlegi székhelyünkön, a Kerepesi út 

29/b alatti BEOSZ Tanácsteremben tartottuk. A beszámolási időszakban, az elnökség 

személyi összetételében egyetlen változás történt: Balogh Péter ezredes urat külföldi 

szolgálatra vezényelték, s ezért most hosszabb ideig nem tud részt venni az üléseken. 

Az ülések előkészítése és megszervezése érdekében végzett lelkiismeretes munkájáért 

ezen a fórumon is szeretnék köszönetet mondani Dávid Ede ny. alezredes úrnak, az 

Elnökség titkárának, illetve anyagi ügyeink folyamatos és precíz kézbentartásáért Zsoltész 

Gábor alezredes úrnak, pénzügyi referensünknek.  

 Az Elnökség aktívan kivette részét a központi rendezvényekre történő mozgósításból, 

illetve maga is több rendezvényt szervezett. Így például az Elnökség szervezte az Egyesület 

képviselőinek részvételét a Katonai Nemzetbiztonsági Szolgálat és más együttműködők által 

tartott rendezvényeken, testületi üléseken, konferenciákon, könyvbemutatókon, 

tájékoztatókon, technikai bemutatókon. Ugyancsak az Elnökség végezte el a 

jogszabályváltozásokból adódó korrekciókat az Alapszabály szövegében, illetve készítette el 

az Egyesület tevékenységével kapcsolatos, felterjesztésre került, központilag előírt 

jelentéseket, tájékoztatókat, adatlapokat. 

Egyesületünk képviseletében részt vettem a Gazdálkodási és Tudományos 

Társaságok Szövetségének rendezvényein. Így – többek között – tisztújító közgyűlésükön, 

illetve a Hon- és Rendvédelmi Tagozat elnökségi ülésein, ahol jelenleg is – mint a 

Felderítők Társasága Egyesület elnöke – tag vagyok. 

Munkánk alapvető szintereinek ebben a beszámolási időszakban is a Szekciókat 

tekintettük.   

Egyesületünk Tudományos Szekciója 2014-ben is, a korábbi években kialakított és 

bevált rendezvényformák (konferencia, biztonságpolitikai klub, könyvbemutatók, látogatások) 

szervezésével igyekezett tartalmas elfoglaltságot és időtöltést biztosítani tagjainknak. 

Továbbra is fő feladatunknak tekintettük, hogy a különböző rendezvények előkészítésébe 

előadóként, vagy szervezőként tagjainkat is bevonjuk. Ezen a téren sikerként könyvelhetjük 

el, hogy klub-rendezvényeinken két alkalommal tagjaink tartottak előadást, illetve 

konferenciánkon nyolc tagtársunk szerepelt előadóként (közülük hárman az egyes panelek 

programszervező-koordinátoraiként is szerepet vállaltak). 
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Az év során egy konferenciát, négy klub-rendezvényt, két könyvbemutatót és egy 

látogatást szerveztünk. Ezen kívül, tagjaink nagy számban vettek részt együttműködő 

partnereink és más szervezetek által tartott tudományos konferenciákon, könyvbemutatókon 

és rendezvényeken.  

2014. évi rendezvényeink részleteiben az alábbiak voltak: 

 Konferencia 

Korábbi hagyományainkat folytatva, 2014. évi munkatervünk kiemelt 

programjaként, 2014. október 2-án – a Katonai Nemzetbiztonsági Szolgálattal, az MH 

Összhaderőnemi Parancsnoksággal és a Nemzeti Közszolgálati Egyetemmel együttműködve – 

az NKE Üllői úti kampuszán konferenciát tartottunk.  

Míg 2013-ban a katonai felderítéshez/hírszerzéshez sok szállal kötődő 

katonadiplomáciai tevékenységet vettük górcső alá, addig most a csapat- és a hadműveleti-

harcászati felderítés történetének néhány fejezetét mutattuk be tagjaink és az erre 

vállalkozó kollégáink segítségével. Az elhangzott előadásokból – melyekben egyszerre 

ötvöződött a történeti szemléletmód, a hiteles, személyes tapasztalatokat és élményeket 

megjelenítő (néha nosztalgikus) visszaemlékezés, valamint a magas szintű szakmai ismeret és 

elhivatottság – átfogó képet kaphattunk e kiemelkedően fontos terület múltjáról, jelenéről és 

perspektívájáról is. 

 Rendezvényünkre 116 fő regisztráltatta magát. Meggyőződésünk, hogy az ilyen fajta 

fórumoknak meghatározó szerepük van abban, hogy a jövő számára is meg tudjuk őrizni 

szakmai múltunk legfontosabb eseményeit, hogy annak tapasztalatait az elkövetkező 

nemzedékek is megismerhessék és hasznosíthassák.  

Ez úton is köszönetet mondunk a Katonai Nemzetbiztonsági Szolgálatnak, az MH 

Összhaderőnemi Parancsnokságnak és nem utolsó sorban a Nemzeti Közszolgálati 

Egyetemnek, amely – immár hagyományosan – kiváló feltételek biztosításával járult hozzá 

rendezvényünk sikeréhez. Köszönettel tartozunk az Egyetem Nemzetbiztonsági Intézetének, 

valamint az MH Ludovika Zászlóalj Hadműveleti és Kiképzési Részlegének szervezésben 

nyújtott segítségéért is. 

Konferenciánk előadásainak anyagát a Katonai Nemzetbiztonsági Szolgálat égisze 

alatt kiadott Felderítő Szemle 2014/4. számában megjelentettük. Példányait tagjaink – 
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Évkönyvünkkel együtt – a mai napon kézbe vehették. A lehetőségért a KNBSZ vezetésének 

ez úton is köszönetünket fejezzük ki.  

Konferenciánkkal méltó módon emlékeztünk az önálló magyar katonai felderítés és 

hírszerzés 96. évfordulójára is. 

Klub-rendezvények 

Januári klubnapunkon Dr. Nógrádi György egyetemi tanár, biztonságpolitikai 

szakértő, „Nemzetközi biztonságpolitikai évértékelő, előrejelzés” címmel, míg márciusban 

tagtársunk, Dr. Szilvágyi Tibor ny. alezredes „Válságkörzet-e még a Nyugat-Balkán – a régió 

országainak biztonságpolitikai szempontú értékelése” címmel tartott előadást. Májusban, 

ugyancsak tagtársunk, Lévay Gábor ny. alezredes beszélt nekünk az Internet rejtelmes 

világáról és arról, hogy miként találhatjuk meg legegyszerűbben a számunkra szükséges 

információkat a világhálón. Decemberi, évzáró rendezvényünkön, aktuális biztonságpolitikai 

témát, Oroszország és Ukrajna helyzetét tűztük napirendre. A téma feldolgozásához Sz. Bíró 

Zoltán történész, Oroszország szakértő személyében egy hiteles előadót sikerült felkérnünk. 

Összességében elmondható, hogy az év során szervezett programok felkeltették tagjaink 

érdeklődését. Ezt bizonyítja az is, hogy klub-rendezvényeinket átlagosan 25–35 fő látogatta. 

Könyvbemutatók 

Április hónapban – könyvbemutató keretében – beszélgetésre került sor Novák 

András televíziós újságíróval, „A kémes ügyek, avagy akcióban a magyar titkosszolgálatok” 

című könyv szerzőjével. A rendezvényen kulisszatitkokat tudhattunk meg a könyv 

készítésének hátteréről és a könyv írójának további terveiről.  

Júniusi rendezvényünkön Dr. Nanovfszky György nyugalmazott nagykövet mutatta 

be a jelenlévőknek „Nano – Egy soknyelvű diplomata kalandjai öt kontinensen” című 

könyvét. A rendezvényen első kézből ismerhettük meg egy gazdag és sikeres életpályát maga 

mögött tudható nagykövet eddig kevésbé ismert személyes élményeit, a diplomáciai munka 

kulisszatitkait.  

Mindkét rendezvényen, a szerzők előadását kötetlen beszélgetés követte, majd 

lehetőség nyílt a szóban forgó könyv megvásárlására is, amelyet a szerzők a helyszínen 

dedikáltak. A könyvbemutatókat 20–25 fő tagtársunk látogatta. 
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 Látogatás 

A 2014-ben, két tervezett látogatásunk közül egy valósult meg. Februárban a 

Nemzeti Közszolgálati Egyetem Nemzetbiztonsági Intézetéhez látogattunk. Dr. Kovács Gábor 

r. dandártábornok, oktatási rektor-helyettes, köszöntőjét követően, vendéglátónk, Dr. 

Resperger István mk. ezredes, az intézet vezetője mutatta be az intézményt és adott részletes 

és szemléletes tájékoztatást – munkatársai bevonásával – a katonai és a polgári 

nemzetbiztonsági képzés jelenéről és perspektíváiról. A tájékoztatót beszélgetés követte, ahol 

lehetőség nyílt kérdések feltételére is. A látogatás alkalmat adott arra, hogy gondolatokat 

ébresszen a Nemzetbiztonsági Intézet és a Felderítők Társasága Egyesület jövőbeni 

együttműködésének lehetséges területeiről is.  A programon 26 fő tagtársunk vett részt. 

Összegezve megállapítható, hogy Tudományos Szekció az év során aktívan és 

célirányosan tevékenykedett, a nyári hónapok kivételével, szinte minden hónapban kínált 

tartalmas elfoglaltságot tagjainknak. A Szekció az Elnökség által jóváhagyott éves 

munkatervét 80%-ban végrehajtotta. A parancsnoki engedély időbeni beszerzése és a gondos 

előkészítő-szervező munka ellenére – fogadókészség hiányában – elmaradt a Terrorelhárítási 

Központba tervezett szeptemberi látogatásunk, illetve a Megelevenedő történelem program 

egy rendezvényét (a tervezett beszélgető partner betegsége miatt) 2015-re halasztottuk.  

Örömünkre szolgál, hogy rendezvényeinket tagjaink szívesen és rendszeresen 

látogatják, igénylik a találkozást, érdeklődnek programjaink iránt. 

Ez úton is szeretném köszönetemet tolmácsolni mindazon tagtársunknak, akik 

konferenciánkon, illetve más rendezvényeinken szervezőként, program-koordinátorként, vagy 

előadóként szerepet vállaltak. Munkájukra a jövőben is számítunk!  

Miközben elért eredményeinkre és a tagjainktól érkező elismerő szavakra büszkék 

vagyunk, meggyőződésünk, hogy jövőbeni sikereink csak további, közös erőfeszítéssel 

biztosíthatók. Ezért arra kérjük tagjainkat, hogy 2015-ben is vegyenek részt programjainkon 

és aktivitásukkal járuljanak hozzá Egyesületünk hírnevének öregbítéséhez, összetartozásunk 

erősítéséhez. Az Elnökség nevében megköszönöm Dr. Magyar István dandártábornok 

úrnak, a Tudományos Szekció vezetőjének az áldozatkész, tartalmas munkát!   

 

 



6 

 

 

 

  A Polgári - Katonai Kapcsolatok Szekció a Társaság éves terveinek megfelelően és 

a Szekció éves munkaprogramjai alapján szervezte tevékenységét. Minden, az Egyesületünk 

által szervezett rendezvény előtt részletes végrehajtási tervet dolgozott ki, ami előfeltétele volt 

a rendezvények sikeres lebonyolításának. A Szekció eredményes munkát végezett a 

Felderítők Napi – immár hagyományossá vált – ünnepi találkozó előkészítése és 

megszervezése érdekében. Ebben az esztendőben új helyszínen tartottuk az ünnepséget. A 

Felderítő Napi rendezvényünk – amelyen több családtag is részt vett – a visszajelzések szerint 

jó lehetőséget adott ezúttal is tagságunk számára a már korábban kialakult munkatársi, 

szakmai, baráti kapcsolataik erősítésére. 

Az ünnepi eseményeken az Egyesületünkbe belépő fiatalokkal, a még aktív állományú 

kollégáinkkal, valamint az idősebb tagjainkkal együtt megvalósult a felderítő generációk 

találkozása is. Ezen rendezvényünkön, a hagyományoknak megfelelően, a KNBSZ 

vezetésének képviselői is részt vettek: Dezső Sándor dandártábornok és Pollák Frigyes 

ezredes urak képviselték a Szolgálatot. 

Szűkös anyagi lehetőségeink a Szekció munkáját továbbra is nehezítik a rendezvények 

helyszínének kiválasztása terén, mivel azok költségmentes, vagy alacsony költségű 

megszervezésére egyre nehezebb megoldásokat találni. Ezért is fűzünk nagyobb reményeket a 

Honvéd Kulturális Központtal való kapcsolataink erősítéséhez – a KNBSZ támogatásával. 

A Polgári és Katonai Kapcsolatok Szekciójának egyik kiemelt feladata volt a hasonló 

profilú, velünk együttműködő társadalmi szervezetekkel való kapcsolattartás figyelemmel 

kísérése és segítése. A korábban aláírt együttműködési megállapodások alapján hatékony és 

tartalmas együttműködést folytattunk a Magyar Hadtudományi Társasággal, a Szemere 

Bertalan Magyar Rendvédelem-történeti Tudományos Társasággal, a Békefenntartók 

Bajtársi Egyesületével. Kölcsönösen részt vettünk egymás rendezvényein, konferenciáin, 

kiadványainkban kölcsönösen lehetőséget biztosítottunk egymásnak tudományos munkáink 

megjelentetésére. Megkezdtük a kötött megállapodások áttekintését, mivel azok többségének 

aláírása óta hosszabb idő telt el. Az Elnökség megbízása alapján a Szekció vezetése 

egyeztetést folytat a MATASZ-al is, ahol több időre lesz szükség, mivel ott a közelmúltban 

került sor a vezetés váltására. Egyesületünk képviseletében Széles Ernő ny. dandártábornok és 

Dr. Sallai Imre ny. ezredes kollégáink vettek részt a MATASZ különböző hazai és 

nemzetközi rendezvényein és tevékenykedtek aktívan. Felvettük a kapcsolatot a 

Békefenntartók Egyesületével is az együttműködési megállapodás áttekintése érdekében. 
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Mindhárom szervezet vezetésének köszönjük a valóban élő, gyümölcsöző 

együttműködést!  

A Magyar Ejtőernyősök Bajtársi Szövetségével kialakított, hagyományosan jó és 

bensőséges együttműködésünknek megfelelően – az Elnökség és a Szekció közös 

szervezésében – részt vettünk a Szövetség februári éves beszámoló közgyűlésén, valamint a 

rákoskeresztúri, illetve a farkasréti temetőkben az ejtőernyősök síremlékének koszorúzási 

ünnepségein. Ebben az évben 38 fő képviselte Egyesületünket március hónapban, Szolnokon, 

a Magyar Ejtőernyősök Napja alkalmából tartott rendezvényen, ahol a színvonalas program 

részeként megkoszorúztuk az Ejtőernyős Hősi Emlékművet. Elnökségünk a Magyar 

Ejtőernyősök Bajtársi Szövetségének Elnökségével együtt áttekintette és megújította a több 

éve aláírt együttműködési megállapodást, melynek aláírására terveink szerint az idei, 

Szolnokon megtartásra kerülő, Ejtőernyősök Napja rendezvénysorozat keretében kerül sor.  

Szeretném megköszönni Dr. Boldizsár Gábor ezredes, elnök úrnak és a Szövetség 

vezetőinek a folyamatos, magas színvonalú együttműködést! 

Kérem tagjainkat, hogy azok, akik más hozzánk hasonló célú civil társadalmi, 

szervezetekkel, szponzorokkal való kapcsolatok kialakításában, különböző rendezvények 

előkészítésében részt kívánnak venni, jelentkezzenek a Szekció vezetőjénél. Széles tábornok 

úr, köszönöm a munkádat!  

Megnövekedett aktivitásunknak köszönhetően mára növekedett elismertségünk. Egyre 

több szervezet keresi a kapcsolatot Egyesületünkkel, szervez velünk közös programokat és 

veszi igénybe a tagjaink által képviselt szakmai tudást és tapasztalatot. Mindezek 

eredményeként, az elmúlt egy–két évben emelkedett együttműködő partnereink és a tagjaink 

sorába jelentkezők száma is. 

Bár ezzel a területtel az Elnökség foglalkozik, de a munkaterület jellege miatt itt 

célszerű szólnom a Katonai Nemzetbiztonsági Szolgálattal meglévő kapcsolatunkról. 

Kapcsolatunk a Szolgálat vezetésével töretlen és igen gyakorlatias. Főigazgató úr 

kapcsolattartónak kijelölte a humán igazgatót, aki részt is vett a Felderítők Napja alkalmából 

rendezett családi rendezvényünkön. A pozitívumokhoz sorolom azt a tényt is, hogy Dr. 

Magyar István ny. tábornok úrral együtt tagjai lehettünk a Szolgálat szakmai folyóirata 

(Felderítő Szemle) megjelenését segítő Szerkesztő Bizottságnak. Fontosnak tartom azt is, 

hogy Főigazgató úr meghívására a Szolgálat állománygyűlésein három fővel képviselhettük 
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Egyesületünket! A szakmai főigazgató-helyettes, Béres János vezérőrnagy úr és a főigazgató 

általános helyettese, Dezső Sándor dandártábornok úr részéről folyamatosan konstruktív 

támogatásban van részünk!  Ezen a fórumon is szeretnék köszönetet mondani Kovács 

József altábornagy, főigazgató úrnak és főigazgató-helyettes uraknak a Társaságunkhoz 

való pozitív hozzáállásáért és a támogatásért!  

A Szociális Szekció az Elnökség és a saját munkatervének megfelelően végezte 

feladatait. Továbbra is alapfeladatának tekintette, hogy információt szerezzen bajtársaink 

szociális és egyéb olyan problémáiról, melyek a Társaságra tartozhatnak, és amelyek 

megoldásához segítséget tudunk nyújtani. 

Folyamatosan figyelemmel kísérte a Felderítők Társasága Egyesület nehéz 

élethelyzetbe került tagjainak sorsát. Lehetőségeihez képest felhívta az illetékes szervezetek 

vezetőinek figyelmét a segítségnyújtás szükségességére. 

A Nyugdíjas Klubok (Felderítő I/II.) tagozataival együttműködve segítette a kegyeleti 

tevékenységet, megszervezte a koszorúk beszerzését és eljuttatását. Egy–egy kegyeleti napon 

részvétet nyilvánított, illetve felkereste a korábban elhunyt bajtársak emlékhelyét. 

Segítséget nyújtott az üdültetési lehetőségek felkutatásában, a tájékoztatásban, 

valamint a beutalóhoz való hozzájutás szervezésében. 

Folyamatosan figyelemmel kísérte a szociális területen bekövetkezett jogszabályi 

változásokat és segítette a tagok ezzel kapcsolatos tájékoztatását. Felhasználta a zárt 

közösségi oldalakon és az e-mail levelező rendszeren keresztül rendelkezésre álló 

kapcsolattartási és a tájékoztatási lehetőségeket. 

Az érintett állami és társadalmi szervezetekkel együttműködve részt vett a szociális 

jellegű rendezvények előkészítésében, illetve a tagság ezekről történő tájékoztatásában. 

A hagyományos felderítő helyőrségekben megkértük néhány tagtársunkat, hogy 

jelezzék és kísérjék figyelemmel egészségügyi és szociális problémákkal küzdő tagjaink 

sorsát, de minden olyan volt felderítőét is, akik nem tagjai a Társaságnak. Ennek érdekében 

kapcsolatot tartottunk több nyugdíjas klubbal. A Szociális Bizottság megszervezte a 

beszámolási időszakban elhunyt bajtársaink temetésén való részvételt és az Egyesület 

képviseletét. Köszönet mindazoknak, akik megjelentek a végtisztesség megadásán! 

Egyesületünk tagjai közül ebben az esztendőben elhaláloztak: Lipniczky László ny. ezredes,, 



9 

 

 

 

Dr. Lits Gábor ny. ezredes és Virág Imre ny. alezredes. Kérem, hogy rövid, néma felállással 

tisztelegjünk elhunyt bajtársaink emléke előtt!  

Megköszönöm Gabrovszky Gábor alezredes úrnak, a Szekció vezetőjének a 

végzett munkát! 

Szervezeti életünket illetően, a beszámolási időszakban egy beszámoló és tisztújító 

közgyűlést tartottunk. A közgyűlésen az Elnökség és a Felügyelő Bizottság beszámolt a 

végzett munkáról, számot adott az Egyesület pénzügyi helyzetéről, illetve az Alapszabály 

szerinti tevékenység érdekében felhasznált eszközökről és megválasztotta az Egyesület új 

tisztségviselőit. A közgyűlés – a jogszabályi környezet változása miatt – elfogadta az 

Egyesület módosított Alapszabályát, és jóváhagyta az Egyesület életét és működését 

meghatározó okmányokat, melyeket az Elnökség határidőre fel is terjesztett a Fővárosi 

Törvényszéknek! 

Ami a taglétszám alakulását illeti, 2014-ben a beszámolási időszakban 3 fő 

elhalálozott és egy fő kilépett tagjaink sorából, hét új taggal viszont gyarapodtunk és örömmel 

jelenthetem, hogy jelenlegi taglétszámunk 169 fő, ami az Egyesület presztízsének és 

vonzerejének folyamatos növekedéséről tanúskodik!  

Egyesületünk életének és tevékenységének bemutatását segítendő, ez alkalommal is 

kézbe vehettétek idei „Évkönyvünket” (sorrendben immár a negyediket)! A kiadvány a saját, 

a közös rendezésű, illetve a részvételünkkel megrendezett konferenciák anyagain túl, 

tartalmazza éves beszámolónkat és munkatervünket, az év valamennyi jelentős eseményéről 

tájékoztatást ad, képeket, híreket közöl tagságunk és a szervezetünk iránt érdeklődők 

számára.. Külön köszönöm – mindannyiunk nevében – Dr. Magyar István ny. 

dandártábornok úrnak, Ledács Kiss Jenő ny. ezredes úrnak és Gál Csaba ny. ezredes 

úrnak az évkönyvünk megjelentetése érdekében kifejtett áldozatkész munkáját! 

Az Elnökség és Gyenes ny. tábornok úr munkájának, valamint a Katonai 

Nemzetbiztonsági Szolgálat segítő támogatásának eredményeként, működik a honlapunk, 

amelyet a KNBSZ honlapján keresztül lehet elérni!  

Még egy fontos eseményről szeretnék tájékoztatást adni. Bár nem tartozik szorosan a 

szervezeti élethez, de érinti több aktív tagunkat. 2014. szeptember 24-én, a Nemzeti 

Közszolgálati Egyetem Ludovika Kampusz Dísztermében átadták az 1964. évben az 
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Egyesített Tiszti Iskolán végzett felderítőszakasz tisztjeinek az „50 éven át a haza és a katonai 

felderítő szolgálat érdekében kifejtett értékes szakmai munkájuk elismeréseként” az 

ARANYDIPLOMÁT és a vele járó ARANY DÍSZOKLEVELET! Közülük ma is többen 

tagjai a Felderítők Társasága Egyesületnek. Az elismerésben részesültek nevei:  

Kelemen István ny. vezérőrnagy 

Prof. Dr. Héjja István ny. ezredes 

Dr. Munkácsi József ny. ezredes 

Ledács Kis Jenő ny. ezredes és a később a felderítők nagy családjához csatlakozó: 

Ripcse László ny. ezredes 

Dr. Dobi József ny. alezredes és 

Vincze Béla ny. alezredes.     

Valamennyiünk nevében szívből gratulálok a magas elismerésben részesült 

bajtársainknak! 

Az Elnökség szinte napi kapcsolatban volt a Kerepesi úti objektumot üzemeltető 

Zrínyi Kommunikációs Kht. kijelölt egységeivel, valamint a számlánkat kezelő OTP-vel. 

Valamennyi Elnökségi ülésünket a BEOSZ tanácstermében tartottuk meg, ami szorosabb 

koordinációt kívánt programjaink tervezése során. A székhelyünkön tartott rendezvényeink 

előkészítéséhez és végrehajtásához komoly segítséget kaptunk Gárdos Vilmos ny. alezredes 

úrtól, az objektum üzemeltetési főosztályvezetőjétől. 

Tisztelt Közgyűlés!  

Kedves Barátaim!  

 Az elnökség nevében ennyiben kívántam számot adni az elvégzett munkáról. A 

beszámolóval kapcsolatban várjuk hozzászólásaitokat, véleményeteket, javaslataitokat!  

Mind a magam, mind pedig az Elnökség tagjai nevében minden kedves tagtársunknak 

szeretném megköszönni az elmúlt esztendőben nyújtott támogatást, rendezvényeinken az 

aktív részvételt.  

Köszönöm megtisztelő figyelmeteket! 


